
Provincie Flevoland

1. Blijft de halte aan de Domineesweg hierbij in stand?

2. Op welke wijze heeft GS meegewerkt aan dit onderzoek c.q. wat is de inbreng geweest?

a. ts dit overleg al geweest, zo ja wat zijn de uitkomsten van het onderzoek?

Antwoord: Nee, vanwege vertraging in het onderzoek is het overleg uitgesteld tot 19 mei 2020.

Antwoord: Nee, het rapport is nog niet gedeeld met provincie Flevoland.

4. Wanneer kunnen wij de uitkomsten van het onderzoek tegemoet zien?

In maart heeft GS een mededeling verstuurd aan PS over het afdoen van de motie ‘'Onderzoek HOV 
naar het Noorden’' uit 2019. In deze mededeling wordt een opwaardering van de lijn Lelystad- 
Emmeloord (lijn 140) genoemd als straks, eind 2023, Keolis de concessie IJssel-Vecht overneemt van 
Connexxion. Die opwaardering ziet er goed uit.

3. Op 9 april staat volgens de mededeling een bestuurlijk overleg gepland om de uitkomsten 
van het onderzoek te delen. (Bestuurlijk overleg snelle spoorverbinding Randstad 
Noordoost-Nederland)

Antwoord: In het vervoerplan van de concessie IJssel-Vecht van Keolis blijft lijn 140 halteren aan de 
halte Nagele, Domineesweg. Dit is in overeenstemming met de eis uit het programma van eisen 
waarin voor de ontwikkelruimte van A-lijnen is vastgelegd:

b. Mocht dit overleg door de huidige situatie niet zijn doorgegaan, kan de gedeputeerde iets zetten 
over de onderzoeken (het onderzoek) dat is gedaan?

Antwoord: Provincie Flevoland heeft bij de start van het onderzoek voor haar relevante punten 
ingebracht. Tijdens het onderzoek hebben wij op verzoek van de opdrachtgevers (de Noordelijke 
Provincies en het Rijk) een stakeholderbijeenkomst georganiseerd. Hierbij hebben wij o.a. 
onderwijsinstellingen en vertegenwoordigers van het bedrijfsleven benaderd en uitgenodigd. 
Tijdens deze bijeenkomst was het de bedoeling dat partijen, waaronder Provincie Flevoland, 
inhoudelijk konden reageren op de onderzoeksuitkomsten en konden aangeven hoe zij hun positie / 
belang zien bij het dossier ‘Snelle OV-Verbinding naar het Noorden’. Deze bijeenkomst zou 
plaatsvinden op 17 maart jl. maar is vanwege de uitbraak van het Coronavirus helaas afgeblazen. De 
opdrachtgevers hebben geen vervangende digitale stakeholderbijeenkomst georganiseerd. Door 
deze omstandigheden hebben wij geen inhoudelijke inbreng kunnen leveren op het onderzoek.

Antwoord: De opdrachtgevers van het onderzoek verwachten dat begin juni 2020 het onderzoek 
openbaar wordt.

“Deze verbindingen (A-lijnen) zijn namelijk (door middel van kaarten) in detail beschreven in 
beleidsdocumenten van de provincies, waardoor routes. Haltes en bedieningsperioden vastliggen. 
De ontwikkelruimte van de Concessiehouder bestaat binnen deze categorie uit aanpassingen van 
bedieningstijden en frequenties van de A-lijnen.’’

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van het CDA over de snelle verbinding naar het 
Noorden, ingediend op 15 april 2020, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 12 mei 2020 (2603112).




